



## اهداف البرنامج

Objectives	الاهداف
1. Providing students with distinguished educational, practical, and clinical experiences in accordance with local and international standards that develop their professional and medical practices.	1. إكساب الطلاب الخبرات التعليمية والعملية الاكلينيكية المتميزة وفقا للمعايير المحلية والعالمية التي تطور ممارساتهم المهنية والطبية.
2. Building the critical thinking and problem-solving skills, based on the student-centered teaching philosophy and integration as well as the overlap between courses.	2. بناء التفكير النقدي وحل المشكلات المستندة علي فلسفة التعليم المتمحورة حول الطالب والتكامل والتداخل بين المقررات
3. Qualifying the students with the skills of communication, team, interviewing, professional, social, administrative and leadership skills an essential component of the modern medical competencies.	3. تأهيل الطلاب بمهارات التواصل والعمل في مجموعات والاستشارات والمهنية والمهارات الاجتماعية والادارية والقيادية كمكون أساسي للجدارات الطبية الحديثة
4. Encouraging students to participate in workshops and scientific research activities related to various medical problems	4. حث الطلاب علي المشاركة في ورش العمل وأنشطة البحث العلمي ذات الصلة بمختلف المشاكل الطبية
5. Acquainting the students with employability skills and promoting the principles of life-long learning to enable students to develop their own professional career.	5. إلمام الطلاب بمهارات التوظيف وتعزيز مبادئ التعلم مدى الحياة لتمكين الطلاب من التطوير المهني الذاتي .

عميد الكلية

ورئيس مجلس ادارة المستشفيات الجامعية

أ.د/ احمد غنيم



المنسق الاكاديمي للبرنامج

أ.د/ محمد جابر

منسق لجنة الجودة بالبرنامج

أ.د/ اميمة كامل